

Beslutningsreferat, Kursistrådsmøde

Tirsdag d. 2. oktober 2018, kl. 15.30

Deltagere: Luka, Casper, Frederik, Vickie, Jonas, Patrick, Aske, Monika, Ewil, Benjamin, Trine, Christina, Kenneth, Ronnie		Mødeleder: Casper Referenter: Ewil og Ronnie
	Emne	Beslutning og hvem gør hvad?
1.	Oliver fra Danske Gymnasieelevers Sammenslutning (DGS) holdt oplæg om organisationen.	Fortalte om hvad DGS er? 80.000 gymnasieelver er repræsenteret i DGS. Organisationen er "elevrådenes elevråd". Facebookside: DGS HF-udvalg; DGS Storkøbenhavn Kontaktperson: Oliver@DGSnet.dk
2.	Godkendelse af dagsorden	Dagsordenen blev godkendt
3.	Valg af referent	Ewil og Ronnie
4.	Godkendelse af referat	Referatet blev godkendt med mindre rettelser (klasse ud for navn)
5.	Ønske til kursistloungen	<ul style="list-style-type: none">• Opslagstavle med stifter• Whiteboard• Billardbord• Microbølgeovn• Køleskab• Bordtennisbord• Airhockey• Brætspil• Pinballmaskine• Fjernsyn med inforskærm.• Planter• Tæpper• Pyntepuder• Sækkestole• Tæpper• Projektor/smartboard• Rullegardiner• Chromecast• Reoler• Knagerækker• Slikautomater/Snacks/kaffe osv.• Rumdelere• Varmt lys (andre lamper end dem i loftet)• Andre farver på væggene.

6.	<p>Akutte problemer der skal diskuteres: Pladsmangel i kantinen, ikke mad nok, skal det være lovligt at spise i klasserne? Kan kursister få adgang til klasserne i pauserne. Bedre åbningstider på biblioteket? Kan man indrette basement til spisning? Bedre studiemiljø. Etablering af små grupperum.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Borde og stole i Basement fra mandag den 22/10 så den kan bruges til spisning. • Åbning af V241 til kursister evt. også til spisning. • Ønske om grupperum • Ønske om, at biblioteket åbner kl. 8.00
7.	<p>Organiseringen af fester fremover – der er mange ting der skal gøre bedre fremover, hvis festerne skal fungere.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Ronnie orienterede om forløbet af sidste fest: Der er brug for at der kommer bedre styr på logistikken omkring festerne. Der skal som minimum være 6 kursister der hjælper med at gøre klar før festen og der skal ligeledes være minimum 6 der hjælper med at rydde op. Desuden skal der laves en plan for barvagterne. Optællingen viser, at der mangler omkring 1000 kr. i regnskabet. Det dur ikke i det lange løb. Derfor skal der enten styr på Mobilepay-betalingene eller også skal vi forsøge at få en dankortterminal til festudvalget. • Der skal etableres et festudvalg. Formanden skal være med i kursistrådet. Benjamin blev valgt som ny formand for festudvalget, da Aske er nødt til at træde tilbage pga af nyt arbejde.
8.	<p>Datoer for kommende fester og fredagscafé</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Dato for næste fest bliver 2/11.
9.	<p>Kulturnat på KVUC den 12/10 - Hjælp fra kursistrådet (4 stk). Hjælpere får et kulturnatpas og hvis der er overskud på salget af kaffe og øl får kursistrådet pengene.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Trine, Jonas, Benjamin og evt Vickie vil gerne hjælpe
9.	<p>Evt.</p>	
	<p>Punkter der skal på næste møde</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Vedtæger for kursistrådet • Skal KVUC være medlem af DGS? • Dirigent på møderne?